
Zápis z jednání komise Zdravá Dvacítka a strategický rozvoj  

Číslo jednání: 3/2023 

Datum konání: 19.4.2023  

Přítomni: Hana Čížková (předsedkyně), Josef Straka, Amália Klímová 

Nepřítomni: Barbora Stýblová, Lenka Friedelová 

Hosté: Hana Markulinec Moravcová, místostarostka, Veronika Jáně, koordinátorka  projektu 

Zdravá městská část a MA21 

Jednání se konalo v Kulturně komunitním centru, Náchodská 754 od 17 hodin 

 

Body jednání: 

1. V. Jáně informovala přítomné o: 

- probíhajícím úklidu Horních Počernic do kterého se zapojují dobrovolníci, např. 

cca 170 studentů místního gymnázia, 

- akci Den Země, která se uskuteční v neděli 23.4. od 14 hodin u Koupaliště, 

- přípravě Formanských slavností konaných v termínu 20.5. od 13 hodin 

v Azylovém domě SKP HOPO 

 

2. H. Čížková informovala o aktuálním stavu DataPlánu naší MČ na webu NSZM a: 

-  navrhla jeho aktualizaci v oddíle Strategické dokumenty podle témat udržitelného 

rozvoje, 

- navrhla do Dobré praxe zařadit projekt IT poradna se zaměřením na individuální 

pomoc seniorům, ale nejen jim. 

Aktualizace DataPlánu a možnost zřízení IT poradny -  V. Jáně. 

Do Dobré praxe jsou v některých „Zdravých městech“ řazena také fungující Re-Use 

centra. Počernické Re-Use centrum nemá na webu žádnou nabídku, poslední záznam 

je starý 4 měsíce. 

3. Participativní rozpočet – zatím nejsou podané žádné projekty 

25.4. se v KC z iniciativy radního L. Stýbla uskuteční setkání místních spolků. V. Jáně 

na toto setkání dodá materiály s informací o možné participaci. 

 

4. Konání prvního Veřejného fóra navrhla komise v termínu 19.9.2023 od 17.30 ve 

Stodole. Téma doprava se bude týkat zřízení jednosměrek na území MČ, další témata 

budou postupně doplněna. 

 

5. NSZM nabízí možnost vzdělávání i čerpání inspirace z praxe jiných měst a MČ. 

Komise doporučuje tuto možnost zdarma využívat (Městské části se inspirují, 

eRozvojovna, Praxe starostů – celostátní online vysílání). 

 

Termín příštího jednání: 21.6.2023 v 17 hodin v komunitním centru 

Zapsala: Hana Čížková 

Okomentoval(a): [H1]: IT poradna byla zhruba před 3 lety 
domluvena s pí Zálohovou z MUM, ale realizaci překazil 
Covid. 



 

 

 

 


